



粵語主日崇拜

2024年6月9日上午11:00

本年度教會主題《彼此相顧, 激發愛心》來 10:24

【崇敬讚美】

序樂		安靜默禱
宣召	〈詩 63:1,7〉	主席
讚美詩	〈祢真偉大〉	會眾
詩歌		領詩/會眾
祈禱/主禱文		牧者

【恭聆主道】

讀經	〈王上 17:1-24〉	主席
證道	〈必修科〉	繆詠堂傳道
詩歌	〈我知誰掌管明天〉	領詩/會眾
奉獻禱告		主席

【主內相交】

歡迎/報告		主席
同心讚美	〈榮耀歸神〉	會眾
祝福		牧者
殿樂		默禱敬拜

崇拜事工輪值

	本主日	下主日
主席	鍾敏順	梁英卓
講員	繆詠堂傳道	夏永康傳道
司琴	夏馮慧賢	譚陳寶賢
領詩	張建文	陳俊榮
司事	劉笑華, 梁陳瑞優	梁金若蕙, 譚歐陽婉君
	譚敏舜	梁俊密
影音	黃凱榮, 梁隆海	黃國強, 陳家樂

国语主日崇拜

2024年6月9日上午9:30

本年度教會主題《彼此相顧, 激發愛心》來 10:24

【口唱心和赞美上帝】

序樂		安靜默禱
宣召	〈詩篇 18:46〉	主席
同心感恩		主席
会众赞美		会众
禱告/主禱文		陈苏灵传道

【虚心受教敬拜上帝】

读经	〈彼前 1:13-2:3,2:9〉	主席
信息宣讲	〈圣洁生活(二)〉	刘春妍传道
回应诗歌	〈复兴圣洁〉	

【关怀互爱见证上帝】

奉献禱告		主席
祝福		刘春妍传道
三一颂		会众
安静默禱		会众
家事分享		刘春妍传道

【崇拜后】主日学

崇拜事奉配搭

	本主日	下主日
主席	吴海宾	张光裕
讲员	刘春妍传道	关越山牧师
领诗	朱春风	许荣
招待	武玉金	吴海宾
儿童	许荣, 张光裕	刘悦, 王继明
灯光影音	蔡敏燕	张绍亮

周五国语团契节目

6月14日, 国语团契音乐布道会。

教牧同工 Pastoral Team

夏永康傳道/Pastor Albert Ha 粵語事工 Cantonese Ministry
韋伯斯傳道/Pastor Michael Welbers 英語事工 English Ministry
刘春妍傳道/Pastor Theresa Liu 國語事工/Mandarin Ministry
陳甦靈傳道/Pastor Phebe Chan 兼職同工 P/T Minister
彭平原主任/Ivy Pang 兒童事工 Children Ministry Director

聚會時間 Worship	主日崇拜 Sunday Worship	主日學 Sunday School
粵語 Cantonese	上午 11:00am	上午 9:30am
國語 Mandarin	上午 9:30am	上午 11:00am
英語 English	上午 9:30am	上午 11:00am
兒童 Children	TBA	上午 11:00am
教會祈禱會 Prayer Meeting- 週三晚上 7:30pm Wed (Zoom) 帳號: 846 1728 6280, 密碼: 10200		
粵語團契 Cantonese Fellowships		
常青團 Evergreen (年長兄弟 Seniors) 隔週二上午 10:00am Alternate Tue		
迦密團 Carmel (55 後/plus) 隔週日下午 1:30pm Alternate Sun		
以勒團 Jireh(中年 Middle age) 週五晚上 8:00pm Fri		
以諾團 Enoch (年青夫婦 Young Couples) 週日下午 12:30pm Sun		
以馬內利團 Emmanuel (Career 就業) 週二晚上 7:30pm Tue		

英語及兒童團契 English & Children Fellowships

Nehemiah (Adults)	8:00pm Tue
Dunamis (College/Career 大學/就業青年)	週五晚上 8:00pm Fri
RElevate (Grade 7-12 年級)	週五晚上 7:00pm Fri
AWANA (Age 3 歲-Grade 6 年級)	週五晚上 7:00pm Fri
國語團契 Mandarin Fellowship	週五晚上 7:30pm Fri

電子奉獻地址 RCMBC E-Transfer: give@rcmbc.ca

EM Sunday Worship

June 9, 2024 at 9:30 AM

Church Theme "CARE FOR THE ONE"
2024 Hebrews 10:24

Music Prelude

Call to Worship

Welcome & Announcements

Worship through Song: Worship Team

Worship Through the Word:

Who Empowers You to Serve?

Nehemiah 4:11-16

Speaker: Elgin Woo

Worship through Song: Worship Team

Benediction: Elgin Woo

Next Week: Pastor Michael Welbers



Connect with Us
tinyurl.com/rcmbc-em-connect
Stay informed about ministries/events,
request prayer, and more.

ANNOUNCEMENTS

- Class 101: Membership** (Essentials of the Christian Life) will be running again (August and September). These 6 sessions are recommended for all and required for those interested in getting baptized this Thanksgiving. Contact Pastor Michael by mid-June to register.
- Mark your calendars for our upcoming **EM Retreat** (for ages 16 and older). We'll be at Charis Camp in Chilliwack from Sep 6-8. More details coming soon.
- We are thankful for **Summer Camp** to be blessed with God's words and enjoy the time together. Praise God that we had a new sister commit to Christ at camp! Please pray for the **deficit of about \$5500** after registration fee and offerings. If you are called to give, please indicate "Summer Camp" in your offerings.
- According to our Church Bylaws, the Deacon Board has nominated Siong Ng and Steven Yeung as deacon representatives for **2025 Deacon Nomination Committee**. Also, Pastor Michael is sitting in as pastors' representative. Our active members can nominate two representatives to join. Please obtain the form from pastors to nominate. To nominate, please get the consent from the person you nominate. Please submit your nomination by June 16 to DNC chair P.Phebe (phebechan@hotmail.com).
- Pastor Michael Welbers on **vacation** from June 7th to June 9.
- Ivy Pang on **vacation** from June 15th to July 4th.
- cM**: Registration for **AIA Sport Fundamentals Camp** (July 22-26) & **VBS Camp** (August 19-23) for Grade 1-6 in September is open to the public at church website www.rcmbc.ca or by QR code on bottom right page. We invite you to use the same link to sign up as workers for the camps and be a blessing to our campers.

教會事工

- 真理堂與風雨同路人基督教單親家庭事工合辦的**離異/單親家庭事工異象分享會**（粵語主講）於今天下午 2:00 -3:30 pm 在本堂舉行。會後有茶點招待，3:45 pm -5:00 pm 有小組交流。誠意邀請教牧同工、弟兄姊妹及朋友一同參加。
- 教會於 6 月 21 日星期五晚上 7:30 直播中信中心在線上舉行“**一生一宜。宣教一生宜**特會”，講員是郭文池牧師。粵語主講，國語線上同步翻譯。
- 感謝神！我們在夏令營裡得到屬靈上的喂養和享受在一起的時光，更有一位姊妹決志信主。我們扣除了註冊費和奉獻後，仍有**\$5,500 的赤字**。請為經費需要祈禱。若你有負擔，請在奉獻封註明“夏令營奉獻”。
- 按本堂會章，執事會已推選吳慧松弟兄及楊揚弟兄兩位執事為 2025 年執事提名委員會成員，韋伯斯傳道以教牧同工代表列席。本堂活躍會友可提名兩位活躍會友加入提名委員會，提名表格可向牧者索取。提名必須由兩位活躍會友聯署，並事前獲得被提名人同意。提名表格資料請於 6 月 16 日前電郵到委員會主席陳甦靈傳道 (phebechan@hotmail.com)。
- 韋伯斯傳道**於 6 月 7 日至 9 日休假。
- 彭平原姊妹**於 6 月 15 日至 7 月 4 日休假。
- 兒童事工**: **AIA 運動日營**將於 7 月 22-26 日;**兒童聖經日營**在 8 月 19-23 日舉行，適合升讀一至六年級的兒童參加。現已公開接受報名，請到教會網址 www.rcmbc.ca 或掃描下方二維碼。同時也邀請您用同一個網站報名成為工作人員，使活動能順利進行，成為參加者的祝福。
- 今天下午禮堂有聚會，所以**不需要把椅子疊起**，請各位弟兄幫忙將禮堂外面的**摺枱及雜誌架搬回禮堂和儲物室**。

上週崇拜出席人數

Last Week's Worship Attendance

CM 粵語 64 人 cSS 兒童 24 人
EM 英語 48 人 AWANA 30 人
MM 國語 28 人 (Zoom10 人)
MCP 國語兒童節目 8 人
SCP 主日兒童節目 5 人

